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Bestyrelsesmøde i Fotoklubben Focus 
Dato: 6. marts 2018 kl. 19.00 

Referat nr:  2018-02 

Deltagere:  Ny bestyrelse: Henning Gade Sørensen, Poul Erik Feldt, Karsten Pedersen, Jane 

Gilby 

Suppleanter: Kjeld Leon Kjeldsen 

Fra gamle bestyrelse: Poul O. Jensen en del af mødet 

Fraværende: Carsten Kidmose, Bo Rasmussen (webmaster) 

Dagsorden: 

1 Godkendelse af seneste referat 

1.1 Bestyrelsesmøde 2018-01, 30. januar 2018 

Godkendt. 

2 Opfølgning på generalforsamling 

2.1 Den nye bestyrelse 

Bestyrelsen er konstitueret således: 

Formand: Karsten Pedersen (ikke på valg i 2018) 

Kasserer: Henning Gade Sørensen (genvalgt) 

Øvrige medlemmer: Poul Erik Feldt Ikke på valg), Carsten Kidmose (genvalgt), Jane Gilby (nyvalgt) og 

ny billedsekretær 

Suppleanter, begge nyvalgt: Bo Rasmussen (webmaster fortsat), Kjeld Leon Kjeldsen (nyvalgt) 

Vi byder de nye medlemmer og suppleanter velkommen. Der er tradition for, at suppleanterne delta-

ger i bestyrelsesmøder. 

2.2 Praktiske forhold 

• Powerpoint slides fra generalforsamlingen, formandens beretning og referat af generalfor-

samlingen lægges på hjemmesiden. 

Årsregnskabet (PDF scanning af det underskrevne) lægges på hjemmesiden. 

KP har filerne. 

Bo. 

• Det samme lægges ud på Dropbox til bestyrelsen. 

KP – er gjort. 

• Der gives adgang til Dropbox for de nye medlemmer. 

KP – er gjort. 



 

Bestyrelsesmøde 2018-02 06 03 2018   2 

 

3 Formanden orienterer 

3.1 Udstilling på Scandic Hotel 

Rammerne er nu indkøbt af hotellet, og alle 33 billeder er udvalgt og sat i ramme. Det forventes, at 

billederne hænges op på hotellet den 13. marts. 

4 Kassereren orienterer 

4.1 Nye medlemmer 

Der er nu 48 betalende medlemmer af klubben, 1. halvår af 2018. 

Der er 7 deltagere i Jyske, hvor klubben betaler gebyret. 

4.2 Årsregnskabet 

Årsregnskabet for 2017 viser et mindre overskud på 1.358 kr. Årsregnskabet blev godkendt af gene-

ralforsamlingen, og en kopi af det underskrevne regnskab lægges på hjemmesiden. 

5 Webmaster orienterer 
Webmaster var fraværende. 

 

6 Billedsekretær orienterer 
Orientering om aflevering til 1. klub.  

Bestyrelsens beslutning om, at Kaffe Cup ikke længere skal tælles med ved afgørelsen af, om et med-

lem er Super aktiv – altså har deltaget i alle konkurrencer, blev tilsluttet af generalforsamlingen. 

Poul O. og Jane udveksler de nødvendige oplysninger om overdragelse af jobbet som billedsekretær. 

Poul O. flytter Dropbox mappe til at ligge under ”Bestyrelsen” i klubbens Dropbox. 

7 Nyt fra grupper og udvalg 
Ikke noget nyt. 

8 Klubprogram og aktiviteter 

8.1 Klubprogram for 2018 

Der blev arbejdet videre med udfyldelse af klubprogrammet for 2018. Ajourføringen lægges ud på 

hjemmesiden. 

Det blev aftalt, at vi overordnet set kan køre videre med princippet om at behandle større emner 

over tre klubmøder, en teoretisk gennemgang, udførelse i praksis og gennemgang og kritik af resulta-

tet. 

Der arbejdes med at få flere medlemmer til holde en aften med personlig præsentation. 
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Alle lægger hovederne i blød for at finde nye vinkler på aktiviteter i klubben. Flere emner blev berørt. 

9 Eventuelt 
Intet. 

Mødet sluttet kl. 22.30. 


